
P R O T O K Ó Ł

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

w dniu 17 grudnia  2007 roku

SE-PO.0063-4-16/07

Obecni:

1. Dominik Penar -obecny
2. Andrzej Mentel- obecny
3. Czesław Badura- obecny
4. Krystian Dąbrowski- obecny
5. Marian Kita- obecny
6. Hanna Szotowska- obecna
7. Danuta Walczak- obecna
8. Mirosław Kędzierski- obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:
Burmistrz  Miasta-  Marek  Mrozowski,  Anna  Ślagórska-  Zastępca  Burmistrza,  Teresa 
Wąsowicz-  Kierownik  Wydziału  Polityki  Społecznej,  Zbigniew  Szaleniec-  Senator  RP, 
Wicestarosta Powiatu Będzińskiego- Mariusz Kozłowski, Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1- Aneta 
Zawada, Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2- Edward Gruszka, Ewa Kozioł- Kierownik Warsztatów 
Szkolnych.

Posiedzenie Komisji prowadził:

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – Dominik Penar

Porządek posiedzenia komisji:

1. Polityka edukacyjna w mieście- szkoły średnie.

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

− Powitał uczestników komisji.
− Proszę o zabranie głosu przez panią dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 -Anetę Zawadę.

Aneta Zawada                   -                             Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1  

− Przedstawia radnych działalność placówki.

Hanna Szotowska                         -                             Członek Komisji  

− Skąd jest młodzież?

Aneta Zawada                   -                             Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1  

− Głownie z Czeladzi, Siemianowic, Będzina i Grodźca.

Czesław Badura                            -                             Członek Komisji  
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− Bardzo dobre kierunki, jest o co walczyć.
−

Mariusz Kozłowski                        -                             Wicestarosta Powiatu Będzińskiego  

− Staramy się o pozyskanie środków zewnętrznych na boiska przy Zespole Szkół Nr 1. Zostało 
to pozytywnie zaopiniowane przez Zarząd Powiatu. Będzie to boisko o wymiarach 40x70, w 
tym  oświetlenie,  monitoring.  Dążymy  do  stworzenia  centrum  sportowego  dla  pobliskich 
mieszkańców. Jest już tworzony projekt.

 
Marian Kita                        -                             Członek Komisji  

− Kto jest trener koszykówki?

Aneta Zawada                   -                             Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1  

− Sławomir Ryty – prowadzi juniorów starszych.

Marian Kita                        -                             Członek Komisji  

− Czy nam potrzebne jest boisko o wymiarach 40x70 gdy zajmujemy się koszykówką dziewcząt 
i chłopców?

Mariusz Kozłowski                        -                             Wicestarosta Powiatu Będzińskiego  

− To boisko nie musi być tylko  do piłki  nożnej.  Można również zrobić  boisko do siatkówki  i 
koszykówki. Dotacja natomiast jest tylko dla boisk o takich wymiarach.

Zbigniew Szaleniec                       -                             Senator RP  

- Popieram inicjatywę starosty i można liczyć na moje wsparcie jeśli tylko będzie to potrzebne. 

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

− Jaki jest przewidziany termin realizacji?
− Co z basenem?

Mariusz Kozłowski                        -                             Wicestarosta Powiatu Będzińskiego  

− Odtworzenie basenu jest na razie  niemożliwe, ze względu między innymi na szkody górnicze. 
Tam planowaliśmy stworzenie drugiej sali gmina stycznej.

− Projekt jest w trakcie pisania. Działania z tym związane chcemy zakończyć przed wakacjami. 
− Dziękuje za poparcie senatora.

Marian Kita                        -                             Członek Komisji  

− Czy nie lepiej iść w tym kierunku, żeby  była chociaż jedna hala pełnowymiarowa?

Mariusz Kozłowski                        -                             Wicestarosta Powiatu Będzińskiego  

− Koncepcja boisk zewnętrznych będzie pełnowymiarowa.

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Jeśli nie ma więcej pytań. Przechodzimy do omówienia działalności Zespołu Szkół Nr 2.
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Edward Gruszka                           -                             Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2  

- Przedstawia radnych działalność placówki.

Czesław Badura                            -                             Członek Komisji  

− Jaka jest liczba uczniów, zaocznych i wieczorowych?

Edward Gruszka                           -                             Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2  

- zaocznych 60 osób, wieczorowych  80 osób. 

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- W tym 18 osób w Czeladzi.

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

− Jakie są prowadzone działania promocyjne?

Edward Gruszka                           -                             Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2  

- W grudniu odwiedzimy gimnazja, będzie przeprowadzona ankieta wśród gimnazjalistów.

Danuta Walczak                            -                             Członek Komisji  

− Jakie są propozycje co do bazy?
− Jakie plany są co do warsztatów?

Edward Gruszka                           -                             Dyrekotr Zespołu Szkół Nr 2  

− Mankament to przede wszystkim brak sali gimnastycznej. Obecnie zajęcia odbywają się na 21 
Listopada.

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

− Jakie prowadzone były działania inwestycyjne?

Edward Gruszka                           -                             Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2  

- Przeniesienie warsztatów.

Danuta Walczak                            -                             Członek Komisji  

− Jak wygląda sprawa pomocy ze strony Starostwa?

Edward Gruszka                           -                             Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2  

- Na remonty na 2008 rok mamy 6.000 zł.

Danuta Walczak                            -                             Członek Komisji  

− Najbardziej potrzebne inwestycje?

Edward Gruszka                           -                             Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2  

− Remont  instalacji  rurowej  i  stolarka  okienna,  ogrodzenie  terenów  szkoły,  boisk,  zmiana 
sposobu ogrzewania szkoły ( wymiana kotłów).
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Danuta Walczak                            -                             Członek Komisji  

− Jak wyglądały dotacje ze strony starostwa w poprzednich latach?

Edward Gruszka                           -                             Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2  

- Były na tym samym poziomie. 

Mariusz Kozłowski                        -                             Wicestarosta Powiatu Będzińskiego  

- Właścicielem  obiektu  jest  gmina.  My  ten  obiekt  dzierżawimy.  Problem  jest  co  do  dalszego 
funkcjonowania szkoły. 3 lata temu szkoła liczyła 630 uczniów. Obecnie szkoła liczy 314 uczniów. 
Rolą dyrekcji jest stworzenie  programu pozyskiwania uczniów. Tendencja jest bardzo spadkowa. 
Ze swojej strony dołożę wszelkich starań by ta szkoła istniała. 

Marian Kita                        -                             Członek Komisji  

− Proponuję by gmina przejęła obie szkoły.

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- My w każdej chwili możemy ten budynek przekazać. Nasza deklaracja jest jasna, możemy przejąć 
obie  strony.  Proszę  pamiętać,  ze  nie  możemy  przejąć  tylko  jednej  szkoły,  ponieważ  my 
przejmujemy kompetencje starosty. Nasza oferta jest na piśmie. Myślę, że będzie to przedmiotem 
obrad Zarządu. 

Danuta Walczak                            -                             Członek Komisji  

- Istotną sprawą jest to by starostwo też miało wypracowany program działania. 

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

− Czy starostwo posiada jakąś analizę dot. szkolnictwa średniego?

Mariusz Kozłowski                        -                             Wicestarosta Powiatu Będzińskiego  

− Analizy są przeprowadzane.
−

Danuta Walczak                            -                             Członek Komisji  

− Brak poinformowania dyrektorów o wynikach analiz.

Edward Gruszka                           -                             Dyrekotr Zespołu Szkół Nr 2  

− Będzin powiela nasze kierunki.

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

− Kwestia promocji  to bardzo ważna sprawa. Musi być stworzony spójny program działania. 
Ważnym jest również pomoc ze strony starostwa.

−

Dyskusja nad stworzeniem  klasy logistycznej.
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Hanna Szotowska                         -                             Członek Komisji  

- Co z Zespołem Szkół Specjalnych?

Mariusz Kozłowski                        -                             Wicestarosta Powiatu Będzińskiego  

- Szkoła Specjalna funkcjonuje. Ministerstwo obcina koszty. Będę ostatnim, który będzie dążył do 
likwidacji szkoły.

Zbigniew Szaleniec                       -                             Senator RP  

− Uznanie dla Komisji, ze zajęła się tym tematem.
− Miasto  chce  by  placówki  te  funkcjonowały.  Jeśli  chodzi  o  powiat  to  chciałbym krytycznie 

powiedzieć, ze rozmowy  prowadzone były zbyt późno. 
− Zgadzam się, że stanowiskiem Starosty, że nikt tej szkoły nie uratuje bez udziału dyrekcji 

szkoły przy pełnej koordynacji z innymi szkołami.
− Będę prowadził  rozmowy o odbudowie szkolnictwa zawodowego. 

Andrzej Mentel                              -                             Zastępca Przewodniczącego Komisji  

- Zwracam się do pana Starosty o przygotowanie stymulacji kosztów funkcjonowania szkół do tej 
pory. Druga sprawa to kwestia inwestycji dla obu szkół.

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Dziękuję bardzo za spotkanie. Kolejne spotkanie będziemy  organizować pod koniec stycznia, na 
które to zostaniecie państwo zaproszeni. 

34-Po wyczerpaniu porządku obrad Komisji zamykam posiedzenie Komisji.

     P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
       Komisji Edukacji, Kultury,
                     i Sportu

              Dominik Penar
Protokołowała:
Agnieszka Pilarek
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